



Heritage Day 2013  
Fête du patrimoine

# GOOD NEIGHBOURS BONS VOISINS



## Heritage Homes and Neighbourhoods

Preserving older homes and neighbourhoods ensures the long-term sustainability of communities. Investing in neglected homes and neighbourhoods can be an opportunity to provide affordable housing, improve public health, and revitalize and stabilize the community. A healthy neighbourhood is as important as a good home!

Join the **Heritage Canada Foundation** in celebrating Heritage Day on **February 18, 2013**. Visit [heritagecanada.org](http://heritagecanada.org).

## Maisons et quartiers patrimoniaux

Préserver les maisons et quartiers anciens assure la durabilité des collectivités. Investir dans les maisons et quartiers négligés peut être un moyen de fournir des logements abordables, d'améliorer la santé publique, de revitaliser la communauté et d'assurer son avenir. Un quartier sain est tout aussi important qu'une bonne maison !

Célébrez la Fête du patrimoine avec la **fondation Héritage Canada** le **18 février 2013**. Visitez [heritagecanada.org](http://heritagecanada.org).